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Purpose / 岗位目的1. On-site control and supervision of Voith

cubic part welding process in sourcing partner factory. Training of

suppliers for Voith manufacturing standards.供应商现场的焊接工

艺控制与管理，并依据福伊特制定的标准对供应商进行培训

。Tasks & Responsibilities / 任务与职责1. Supervision and control

at Voith suppliers’ factory the welding process for Voith paper

machine steel and aluminum parts.在供应商现场，对福伊特造纸

机械的钢质与铝质等部件的焊接工艺警醒控制与监督2.

Preparation of work instructions and testing requirements for Voith

suppliers. Define and perform supplier trainings.负责准备与安排

供应商的考核要求与工作指导，并确定，实施供应商培训3.

Act as a link between supplier and procurement, engineering, quality

department on technical issues.与供应商，采购部门，设计部门

和质量部门沟通协调解决技术问题4. Working out

manufacturing plan with supplier to insure delivery times. Progress

reporting to Voith commercial procurement group.与供应商一起

制定生产计划，明确交付日期， 并向采购部门提供进度报告

。5. Participating in search for new qualified Voith suppliers,

participating in supplier auditing for welding equipment, process and

materials.参与开发新的合格供应商，以及供应商在焊接设备

，工艺与材料方面的审核6. Analysis and solution finding for

quality problems.对质量问题进行分析并找到解决方



案Qualifications1. European or international welding engineer

certificate. 具有欧洲或国际焊接工程师资格认证2. Experience in

designing of welded steel parts.具有钢质部件焊接设计经验3. At

least three years practical welding experience for pieces up to 3 tons.3

年以上，大型部件的实际焊接经验4. Knowledge in work piece

shape measurement.具有焊接件尺寸测量的相关知识5.

Preferable is a working experience in wholly owned foreign

company. 外资企业工作经验优先6. Familiar with Microsoft office

programs (eg. Word, Excel, ppt).熟练运用office软件7. Willingness

and interest to travel most of the working time to different Voith

suppliers.能够长时间出差 100Test 下载频道开通，各类考试题

目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


